
WWW.PIRATIVEJPRNICE.CZ  FB: PIRATI VEJPRNICE      INSTA: PIRÁTI VEJPRNICE       TEL.:735 890 661 

 

 
 

 

Report ze zastupitelstva obce Vejprnice 2.6. 2025 
 
Rada obce (RO), finanční (FV) a kontrolní výbor (KV) 

- Architektonická studie nové stavby sportovní haly 500 tis. Kč 
- Prodloužení kanalizace J. Žižky a Hornická za 1,6 milionu 
- Rekonstrukce sociálního zázemí bývalé cementárny u VejprPoint 2,7 milionu  
- Pronájem pozemků pod VejprPointem 1000Kč/ročně a sociálního zázemí 12000Kč/ročně 
- Návrh nákupu elektromobilu pro obec. V Touškově slouží elektromobil po pracovní době i 

občanům jako sdílené auto, jak to bude u nás ve Vejprnicích nevíme.  
- FV (většinu zde mají Karpíškovci) neschválil koupi tribuny od TJ Sokol Vejprnice  

 
Závěrečný účet a účetní závěrka obce za rok 2024 

- Příjmy 163 milionů x Výdaje 175 milionů = Saldo – 12 milionů 
- Největší investice v milionech: Přístavba obecního úřadu 16; přístavba přísálí Formanky 5; polní 

cesta v Bezstráni 2,5; plocha pod farou „náves“ 1,7; chodník Křimická 1; zastávka Tyršova 1,7 
- Návrh na zřízení kontokorentního úvěru na 15 mil. pro využití k překlenutí výkyvů v daňových 

příjmech (bod 9) 
 
Různé  

- Koupě fotbalové tribuny od TJ Sokol za 800tis. Kč (bod 13), prý aby se sjednotil majetek 
(pozemek + stavba) a bylo možno žádat o dotace na rekonstrukci, ale v důvodové zprávě se nic 
takového nepíše, proto jsme navrhli protinávrh. Peníze vložit rovnou do 
rekonstrukce a tribunu ponechat TJ Sokol (protinávrh bod 12) 

- Bude se stavět nová hasičská stanice u Sádky (bod 10) 
- Karpíškovci prosadili změnu stanov VaKu. Kdy dochází k další kumulaci moci 

nad akcionáři, kdy nově bude muset správní rada (tedy i Karpíšek 
s Váchalem) VaKu souhlasit s převodem mezi stávajícím akcionářem, který je 
vlastníkem akcií na jméno a společností. (bod 11) 

- Pod Hájíčkem v rámci nové výstavby bylo zapotřebí zvolit jména nových ulic: 
Lipová, Dlouhé Záhony, Dřevěná, Pod Hájíčkem, Na Spojce, Sulkovská, U 
Suché Louky, Lomená a Houřická. (bod 21) 

- Zkusil jsem navrhnout malý vtip/easter egg a přejmenovat Houřickou na Žabí 
– jakožto narážku na to, že se starosta snažil před nejvyšším správním 
soudem shodit senátní volby z důvodu, že ho lidé ztotožňovali se zelenou 
žábou z letáku. (bod 20).  

 
Pozemky 

- Obec kupovala pozemky v katastru obce Křimice s odůvodněním zřízení klidové zóny, chodníku a 
případně hřiště. Nyní se tu prozatím schvalovala trafačka… (bod 14) 

- Směna pozemků mezi obcí a krajem (bod 15) 
- Dále proběhly výkupy pozemků s možností úpravy cest ven z obce – Draganec, Cihelny  

- Koupě podílu (2/6) pozemků za fotbalovým hřištěm, údajně vhodné pro bydlení, ale současné 
rozložení pozemků je bez přístupových cest… O další koupi podílů či jiných pozemků se vedení 
obce ještě nepokusilo. Cena 1200Kč/m2 (bod 18) 

- Prodej obecního lesa společnosti VSP Auto, s.r.o., která bude chtít u motorestu vybudovat 
prodejní a servisní místo pro trucky (bod 19) 

- Rada obce uzmula zastupitelstvu směrnici o zadávání veřejných zakázek. Nová verze bude plně ve 
verzi Karpíškovců. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Reportáž o předražené vodě v Událostech z regionů v ČT 

- Mluvil jsem o tom, že příspěvek na vodu od obce je neúčelný a nehospodárný výdaj. Dochází 
k tomu, že obec platí příspěvek z peněz občanů – rozpočtového určení daní. Podle mě dochází 
k záměrnému si kupování hlasů před volbami.  
 

 
VĚDĚLI JSTE, ŽE JEDEN ZE ZAMĚSTANCŮ TECHNICKÝCH SLUŽEB, JEHOŽ PRIMÁRNÍ FUNKCÍ JE 

ZVELEBOVAT OBEC, STRHÁVÁ TYTO PLAKÁTY A ROZHAZUJE JE PO OBCI, ČI JE STRKÁ OBČANŮM DO 
ŽIVÉHO PLOTU? 
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Nová reportáž o předražené 
 vodě na QR codu. 

http://www.pirativejprnice.cz/
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